
Lp. Nr sesji z dnia Zgłaszający Interpelacja Wniosek
Odpowiedzialni/
Referat/Stanowis Aktualny stan załatwienia sprawy

1

Interpelacja w sprawie 
uciążliwości związanej z 
funkcjonowaniem Zakładu 
Utylizacji "Farmutil" sp. z 
o.o., ktróre stają się 
znacząco uciążliwe dla 
mieszkańców miejscowości 
Wróblik Szlachecki i 
Królewski

Referat ROŚ

W związku z interpelacją Pana Radnego w dniu               
02 sierpnia 2013 r. Burmistrz Gminy Rymanów 
wystąpił z pismem do Zakładu Rolniczo-
Przemysłowego FARMUTIL HS S.A. z siedzibą w 
Śmiłowie z kolejną interwencją w sprawie 
uciażliwości Zakładu Utylizacyjnego we Wróbliku 
Szlacheckim.W odpowiedzi z dniem 12.08.2013r. 
otrzymaliśmy zapewnienie od przedstwicieli Spółki  
iż dołożą wszelkich starań, aby dzialalność 
przedmiotowego zakładu nie była uciażliwa dla 
okolicznych miejscowości i mieszkańców.

2 Zapytanie dot. sposobu uiszczania opłaty za śmieci
m.in. przez inkasentów.

Odpowiedzi 
udzielono podczas 

sesji

3
Wniosek o oznakowanie kierunku jazdy Brzozów na
skrzyżowania ul. Rymanowskiej z ul. Szkolną oraz na
ul. Sicińskiej z ul. Kolejową.

Referat INW
Pismem zn. 7226. 15. 2013 skierowano wniosek 
do Podkarpackiego Zarządu Dróg 
Wojewódzkich w Rzeszowie.

4 XLIII 30.08.2013 Tomasz RAJNIK - radny z Posady 
Górnej

Wniosek o naprawienie załamanego przepustu w Posadzie 
Górnej koło posesji Lalków. Referat INW Zlecono wykonanie naprawy

5 Wniosek o naprawienie przepustu na drodze tzw. 
„Szafranówce". Referat INW Zlecono wykonanie naprawy

6
Wniosek o uzupełnienie oznakowanie skrzyżowania drogi 
powiatowej Haczów - Besko oraz DW 887 koło Domu 
Ludowego w Bziance.

Referat INW
Pismem zn. 7226. 15. 2013 skierowano wniosek 
do Podkarpackiego Zarządu Dróg 
Wojewódzkich w Rzeszowie.

7
Wniosek o zamontowanie barierki.

Referat INW Wykonane zostanie w m-cu listopadzie br.

8 XLIII 30.08.2013 Andrzej PITRUS - radny z Królika 
Polskiego

Zapytanie dot. lokalizacji miejsca skupu bydła po zajęciu 
terenu kółka rolniczego pod plac budowy.

Odpowiedzi 
udzielono podczas 

sesji

9 Wniosek o wykoszenie pobocza gminnego koło Szwarców  
na ul. Mitkowskiego. Referat INW Wykonano.

10
Zpytanie o termin naprawienia pochylonych barier
ochronnych nad rzeką.

Odpowiedzi 
udzielono podczas 

sesji

W miarę możliwości zadanie zostanie zlecone 
jesienią, jeszcze w tym roku.

Andrzej WIERNUSZ - radny z 
Rymanowa30.08.2013XLIII

Interpelacje, wnioski i zapytania z Sesji Rady Miejskiej w Rymanowie - 2013

XLIII 30.08.2013 Tadeusz CHODYNIECKI - radny 
z Wróblika Szlachceckiego

Krystyna PRZYBYŁA - OSTAP - 
radna z Bzianki30.08.2013XLIII



11 Wniosek o przeprowadzenie kontroli korzystających z drogi 
wewnętrznej na ul. Osiedle

Odpowiedzi 
udzielono podczas 

sesji

12 Wniosek o możliwość zablokowania wznoszenia budowli w 
terenach posiadających walory turystyczne m.in. Bałuciance 

Odpowiedzi 
udzielono podczas 

sesji

13 XLIII 30.08.2013 Henryk SMOLIK - 
przewodniczacy Rady Miejskiej

Wniosek o ustawienie luster na wyjeździe z ul. Kasztanowej 
w Rymanowie Zdroju.

Odpowiedzi 
udzielono podczas 

sesji

14 Wniosek zabezpieczenie pobocza poprzez jego utwardzenie 
na ul. Długiej w Sieniawie. Referat INW

Pismem zn. 7226. 15. 2013 skierowano wniosek 
do Podkarpackiego Zarządu Dróg 
Wojewódzkich w Rzeszowie.

15

Wniosek o postawienie w okresie zimowym zapory 
śnieżnej na ul. Dworskiej.

Referat INW

Dokonano wizji w terenie i w miejscach gdzie 
właściciele wyrazili zgodę zostaną ustawione płotki 
p. śnieżne. Na ul. Dworskiej właściciel 
nieruchomości nie wyraził zgody.

16 XLIII 30.08.2013 Kazimierz KIELAR - radny z 
Klimkówki

Wniosek o uwzględnienie w planach GDDKiA zjazdu do 
Klimkówki, chodnika oraz oświetlenia drogi. Referat INW Ponowiony został wniosek do zarządcy drogi 

GDDKiA Oddział w Rzeszowie.

17 XLIII 30.08.2013
Czesław SZAJNA - 
przewodniczący Zarządu Osiedla 
w Rymanowie

Wniosek o naprawę lamp oświetlenia ulicznego. Referat RF Wniosek zrealizowano.

18
Wniosek o wprowadzenie do organizacji ruchu przejścia dla 
pieszych z Kościoła do SPG ZOZ w Rymanowie.

Odpowiedzi 
udzielono podczas 

sesji

19
Wniosek o urządzenie drogi dla użytkowników placu zabaw 
w Posadzie Dolnej  dla dzieci poprzez wykonanie 
podwieszanej kładki.

Odpowiedzi 
udzielono podczas 

sesji

Grażyna SKOLARCZYK - radna 
powiatu krośnieńskiego30.08.2013XLIII

Mieczysław TOMKÓW - radny z 
Sieniawy30.08.2013XLIII

XLIII Dariusz KRÓLICKI - radny z 
Rymanowa30.08.2013
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